
 

 

                                                                                                                          

                                                                                                                                  20. februar  2017 

 

I medfør af § 37 i Forretningsorden for Inatsisartut skal jeg hermed fremlægge følgende spørgsmål 

til Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål: 

1. Hvilke tiltag vil der blive udført for at komme problemerne omkring vandforsyningen 

i Kangaatsiaq??   

(Medlem af Inatsisartut Nikolaj Jeremiassen, Siumut) 

 

Begrundelse: 

Jeg har tidligere fremlagt et § 37 spørgsmål vedrørende hvilke initiativer Naalakkersuisut vil 

initiere, for at bedre vandforsyningsforholdende i Kangaatsiaq, og jeg er blevet informeret om, at 

Naalakkersuisut er igang med initiativer for at løse problemerne, men der er nu gået et stykke tid 

uden at der er sket noget, hvorfor jeg ønsker at blvie informeret om Naalakkersuisut vil forbedre 

forholdende før foråret, hvor der tit kommer andre udforinger også. Vandforsyningen giver 

sikkerhedsmæssige, sanitære og ikke mindst produktionsmæssige problemer. 

 

Jeg ønsker at mkine spørgsmål bevares indenfor 10 arbejdsdag. 

 


